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PROJECTE DE MILLORA ALS LABORATORIS DE CIENTÍFICA 
 
El passat divendres, dia 07 de d’octubre, USPAC va assistir al la reunió/xerrada al 
brífing de Lleida, on personal de l’administració havia d’explicar als companys/es que 
treballen al laboratori de la UTPC P, en que consistirien les obres de millora que 
havien dissenyat pel laboratori i que estaven pendents de la licitació. 
 
Una de les millores destacables, per no dir realment de les poques en realitat, és que 
després de 18 anys de vida d’un laboratori que no estava preparat per a assumir la 
funcionalitat que se li ha volgut donar des de la Prefectura, i amb risc de treballar en 
aquestes condicions,...finalment separaran els aires de la resta de la comissaria, 
actualment anaven al mateix conducte, per la qual cosa els aires eren compartits per 
tot l’edifici. Ara seran totalment independents. 
 
Així mateix, també hi havia en la mateixa reunió la Cap del Servei de Prevenció i un 
doctor del mateix Departament, per tal d’aclarir els dubtes que anessin sortint, que en 
aquest cas, i un cop ens van explicar en que consistien les obres de millora van sorgir 
molts dubtes que explicarem, així com el que es demana per part d’USPAC: 
 

- La porta d’accés al laboratori s’ha de fer al passadís exterior, i no com pretenen 
deixar la porta en la mateixa situació actual. Aquesta porta hauria de ser com la 
d’altres laboratoris, amb una finestra per a poder veure si hi ha algú treballant 
dintre del laboratori, per un aspecte evident de la seguretat, i no com pretén 
l’administració; volen posar una porta de fusta sense visibilitat a l’interior. 
 

- No ens van saber aclarir si el material amb el qual farien les parets del 
laboratori seria ignífug o no, per descomptat demanem que ho sigui. 
 

- L’administració continua sense voler posar dues portes, i només volen una. Es 
va sol·licitar que fossin dos portes, com per exemple al laboratori de Tarragona. 
Són metàl·liques i amb unes finestres per veure a l’interior. 
 

- No tenien previst on podrien deixar les bates dels companys/es. 
 

- Es va demanar que tinguessin en compte una il·luminació específica a la zona 
on s’ha de mirar coses amb més detall, ja que només havien pensat en la llum 
del sostre, la qual és insuficient. 

  
Resumint, aquesta reunió ens va crear molts dubtes sobre les obres de millora, i se’ls 
va demanar al Servei de prevenció que tinguessin en compte les peticions dels 
companys/es, els quals són qui hi treballen dia a dia i veuen les necessitats que 
tenen, així mateix des d’USPAC vam demanar quelcom idèntic que els agents. 
 
Ens queda el dubte de saber quants diners valen aquestes obres, i quan valdria fer un 
laboratori nou en una altra ubicació totalment independent de la resta de l’edifici. 
 
Catalunya, 16 d’octubre de 2016 


